
Referat fra Generalforsamling i Grundejerforeningen Leosalle 
Tirsdag d. 13. marts 2007.  
 

1) Valg af dirigent. Marianne Bogh foreslås og vælges, hun konstaterer at 
generalforsamlingen er lovligt indvarslet og at den afholdes til tiden iht. 
vedtægterne. 

2) Bestyrelsens beretning: Henning fremlægger en oversigt over de områder vi vil 
arbejde med i bestyrelsen fremover, bl.a. trafik, belysning og evt. gendannelse 
at lindeallé. Dette medfører en diskussion om hvor langt ned vi vil anbefale at 
farten kommer, Formanden svarer 30-40 km /time iht. Tidl. undersøgelser, men 
nogen mener at dette vil forurene for meget(tung trafik, CO2 udslip ved lav 
hastighed i 3. gear). Generelt er holdningen på generalforsamlingen dog at 
hastigheden på Leosalle bør så langt ned som muligt da der igen nu er ved at 
komme flere børn på Leosalle. 
Vedr. lindeallen er der spørgsmål til om denne skal stoppe ved Dragonvej 
hvortil formanden svarer at vi vil arbejde for at få den ført hele vejen igennem 
så Leosalle fremstår som en helhed 

3) Regnskab aflægges først på næste generalforsamling. 

4) Budget ikke udarbejdet.  

5) Behandling af indkomne forslag, der foreligger ingen. 

6) Kontingent. Kontingent fastsat til 100 kr. pr. husstand. Husk husnr. Ved 
indbetaling på netbank. 

7) Valg af formand, H. Mortensen valgt til marts 2009. 

8) Valg af bestyrelsesmedlemmer, 2 er valgt til marts 2009, 3 til marts 2010. 

9) Suppleanterne Karen Priisholm og Birger Jensen er på valg. Ingen 
modkandidater, de genvælges. 

10) Revisor Kis Thomassen er på valg. Ingen modkandidater, hun genvælges. 
11)Evt. 
Gennemgang af hjemmesiden, www.Leosalle.dk, og dennes indhold 
Det forespørges fra salen om foreningen kan få tilskud fra kommune og lign. vi vil 
i bestyrelsen undersøge muligheden for projektpenge. 
 
 
Efter den ordinære generalforsamling var slut var der orientering fra Syd Energi v/ 
Carsten Hansen vedr. etablering af Bredbånd på Leosalle. 

 
  
 

         
 


